
Szilágyi György
országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Miniszterelnökséget vezető miniszterhez

„Miképpen alakult a foglalkoztatottak száma az Ön által vezetett szaktárcánál az elmúlt
négy esztendőben?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem Tisztelt Miniszter Úr tájékozhatását arra vonatkozólag, hogy 2010 . év májusától

kezdve, évenkénti átlagban miként alakult az irányítása alatt álló szaktárcánál kormányzat i

jogviszonyban állók száma .

Segítő együttműködését ezúton is köszönöm !

Budapest, 2014 . november 3 .

Üdvözlettel :

Szilágyi György
Jobbik
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